
Zápis ze schůze osadního výboru Skalice 
                               LISTOPAD 2024
Přítomni     předsedkyně J. Grygarová Zajacová, 
L. Lluch Pavliková,  R. Polášková, I. Krulikovská, 

Omluveni: V. Melichaříková, Nám. primátora Mgr. L. 
Slíva. 

 Hosté:
p. Věra Pánková, p. Jana Kvašňovská 

Požadavky občanů:
-  Občané požadují informaci, kdo a kdy zajistí opravu 
kovové lávky pro pěší přes řeku Morávku směrem na 
Nižní Lhoty, která byla zničena vlivem povodní.
- Občané Kamence požadují pročištění bočního 
ramene odvodňovacího kanálu od nánosů kamení po 
povodních od domu č.p. 421 a kolem domu č.p. 281 a 
301.

 Požadavky  OV: 
-   Odstranit velkou díru uprostřed  vozovky cca 3m od 
hlavní komunikace  směrem k místním bytovkám.     
-    Požadujeme instalaci volně přístupné vývěsní 
skříňky u budovy místní školy.
Sdělení OV:
- Na autobusové zastávce u VRBY, byl umístěn TS 
kontejner na oblečení. 



- OV upozorňuje občany, aby nekomunikovali 
s nelegální firmou, která nabízí opravu a výměnu 
okapů. Následně po odvedené práci požadují horentní 
sumy. Pozor „šmejdi“ !!!

Příští schůze osadního výboru pro 
veřejnost  bude

opět druhé pondělí v měsíci a to
9. prosince 2024

v 17 hodin v budově školní družiny.___

VYZÝVÁME OBČANY, ABY SVÉ POŽADAVKY A STÍŽNOSTI I 
NADÁLE PŘEDÁVALI FORMOU MAILŮ NEBO TELEFONICKY NA:

jana.zajacova@atlas.cz
mob.  603282540

                       

              

mailto:jana.zajacova@atlas.cz



